
MTFSZ Sportágfejlesztési Terv 2021-2025: a 2020 júliusban végzett javaslatgyűjtés eredményei

Hogyan osztanál el 100 fejlesztési pontot?

SPA SZV GKS GOC NYV SAS OSC HAN "A" személy "B" személy "C" személy

Élsport eredményesség 20 50 15 0 10 20 10 25 10 10 0

Környezettudatosság 10 0 0 0 5 20 10 10 10 5 0

Létszámbővítés (UP+felnőtt) 25 30 45 86 40 20 35 30 20 10 0

Térképek minősége 25 20 5 0 15 20 35 25 20 25 50

Versenyek minősége 20 0 2 0 30 20 10 10 20 40 50

Egyéb: Marketing 25

Egyéb: Képzés 8

Egyéb: térképek hozzáférhetősége, 

térképtár 14

Egyéb: média, kommunikáció, eladás 

mint családi sport 15

Egyéb: női edzők, vezetők, elnökségi 

tagok 5

Egyéb: szponzorok felkutatása 10

Mit tartasz a legjelentősebb problémának?

SPA

SZV

GKS

GOC

NYV

SAS

OSC

HAN

"A" személy

"B" személy

"C" személy Egyre gyengülő versenyek, kevés a normáltáv. Az MTFSz informatika nem fejlődik, ami van, rejtett hibákkal terhes, nincs tesztelve

Versenyrendszer nem optimális, sportágban dolgozók száma alacsony, vannak hanyatló egyesületek.

Nem megfelelő marketing

Nem vagyunk jelen a sportmédiában, sem a társadalom médiájában, pedig a család egyik fontos sportja lehetnénk.

Sok, nagyon gyenge minőségű verseny van, ez visszatartó erő a fejlődésnek.

Nem megfelelő marketing

Kevesen vagyunk, létszámbővítés eddig nem sikerült. UP, felnőtt, és elhagyók mint célcsoport.

Élsport támogatását, tovább kell vinni.

Létszámbővítés, sportág megismertetése, marketing.

Tehetős klubok túlsúlya, belterjes sportág, kis klubok szivatása. MTFSZ súlya legyen nagyobb OB rendezésben, térkép készítésben.

RR versenyek színvonala, versenybírók felkészültsége, versenyek ellenőrzése, minőségi edzői munka elismerése, rangsorpontok realitása, 

szakágak értékelése, edzőképzés kezdő-válogatott szétválasztása



Milyen új cél/súlypont jelenjen meg a 2021-2025-ös Sportágfejlesztési Tervben?
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"A" személy

"B" személy
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"D" személy

Legyenek-e számszerűsített, mérhető cékitűzések a Sportágfejlesztési Tervben
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NYV
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OSC

HAN

"A" személy

"B" személy

"C" személy

Megfelelőnek tartod-e az MTFSZ Iroda működését, szolgáltatásait? Ha nem, milyen változást tartanál szükségesnek?

SPA

SZV

GKS

GOC

SAS

HAN

"A" személy

Is, is. Ahol lehet, ott legyenek.

Szakember-képzés minden téren: edző, térképkészítő, versenybíró, egyesületi gazdasági felelős, stb.

A sportág ismertebbé tétele

Média, kommunikáció elektronikus - tv, rádió, online - és írott sajtó, a család sportja!

MINŐSÉG minden területen

Használható informatika

Éjszakai versenyzés fejlesztése, népszerűsítése, létszámnövelése

Jól képzett térképkészítők magasabb száma, lézerszkennelt alapanyagok, lézerszkennelésben MTFSZ szerepvállalás

Az előző ciklus súlypontjai szerintem megfelelőek, ezt kell tovább vinni.

Tájékozódási futás sportág megismertetése a „nagyközönséggel” – marketing

Igen

A sportág ismertebbé tétele

Igen, hogy legyen mitől eltérni.

Nem fontos

Inkább ne, vagy csak amire hatása van az MTFSZ-nek, és nincs ellentmondásban másik céllal.

Igen, hogy legyen mitől eltérni.

Dotálni kéne a jó térképek készítőit. Szponzorokat szerezni az igazán jó versenyekre.

Igen

Igen

Igen

Igen

Térképtár, minden magyar térképpel, vásárlási lehetőséggel, MTFSZ finanszírozással

Igen

Jó, gördülékeny

Megfelelőnek tartom.

Összességében igen.

Megfelelő

Igen. (A tagdíjat nem fizetők igénybe vehetik a szolgáltatásokat. Ez nem megfelelő.)

Vannak tennivalók, automatizálás, IT támogatás, iroda helyett multifunkciós helyiség.

Nem vagyok napra kész ebből a témából, sajnos.



"B" személy

"C" személy

További javaslatok a Sportágfejlesztési Tervhez
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"B" személy

"C" személy

Megfelelőnek tartom.

Erősebb felügyelő bizottság, Bizottságok újragondolása, társadalmi munkások helyett fizetett munkatársak.

Merjünk nagyot lépni.

OB-k értékelése, főként mennyit tartottak be a pályázatban ígértből

Térképjogokat szabályozni, legyen központi térképlista és használati díj, MTFSZ ellenőrizze a használatot.

Létszámnövelés elemei: Erős marketing, Népszerűsítés, toborzás, Pályázatok tanároknak, Állami/honvédségi kapcsolatok, Új egyesületek 

támogatása, Versenyeztetés támogatása

Sokszor elgondolkodom azon, hogy ebben a negatív környezetben, ahol az időmet energiámat áldozom a tájfutásért, érdemes-e tovább 

csinálni. Érdemes-e megszállott őrültnek lenni, amikor csak a kritikát bántást kapom, azért, hogy vezetem az egyesületet, gyerekeket 

toborzok és tanítom őket …

A cél: minél több utánpótláskorú versenyző bevonása és megtanítása(!) önálló, erdei versenyzésre is. Korlátos erőforrások, hátrány a TAO 

sportokkal szemben. Versenyminőség javíthatná a gyerekek megtartását. Érem díjazás fontos. Edzőpályázatokat ellenőrizni kell. RR 

versenyek ne legyenek azonos napon közel, legyenek több megye közös versenyei.

Jó


